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Abstract (en)
[origin: US4891880A] A dry-shaving apparatus is provided comprising a shaving-head frame (2), which can be placed on a basic apparatus (1),
which carries a shear foil (7), and which is detachably secured to the basic apparatus by means of at least one resilient latch (12), and at least one
slidable shutter (3) for optionally covering or exposing the shear foil wherein the shutter is movable from a position on the basic apparatus in which
it exposes the shaving-head frame and the shear foil to a position on the shaving-head frame, and wherein movement of the latch to detach the
shaving-head frame from the basic apparatus is blocked by the shutter when the shutter has been moved at least partly out of the position in which it
exposes the shaving-head frame and the shear foil.

Abstract (de)
Bei einem Trockenrasierapparat mit einem auf einen Grundapparat (1) aufsetzbaren, eine Siebscherfolie (7) tragenden Scherkopfrahmen (2),
der am Grundapparat mit mindestens einem federnden Rastriegel (12) lösbar gehalten ist und mindestens einem verschiebbaren Rolladen
3, der zum wahlweisen Abdecken oder Freigeben der Siebscherfolie dient, ist der Rolladen aus einer Freigabelage für den Scherkopfrahmen
und die Siebscherfolie vom Grundapparat her über den Scherkopfrahmen verschiebbar, wobei ein Verstellen des Rastriegels zum Lösen des
Scherkopfrahmens vom Grundapparat vom Rolladen her unterbunden ist, sobald der Rolladen zumindest teilweise aus seiner Freigabelage für den
Scherkopfrahmen und die Siebscherfolie verschoben ist
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